
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 99
Under henvisning til grundnotat om ændring af forordning 1881/2006 om fast-
sættelse af grænseværdier for bestemte stoffer i fødevarer for så vidt angår
ikke-dioxinlignende PCB’er i pighaj bedes ministeren redegøre for, hvorfor mi-
nisteren mener, at man skal begrænse muligheden for brugen af fangede pig-
hajer med høje mængder af ikke-dioxinlignende PCB’er via fiskerilovgivningen
fremfor at regulere stoffet i vandet med miljøtiltag, der hvor problemet er, jf.
FLF alm. del bilag 67.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. november 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Danielsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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